



Plats: Teamsmöte
§§ 62 - 105

Beslutande:

Maria Esbjörnsson Lakatos, *Ordförande*
Helena Svensson, *Vice ordförande & Sekreterare*
Viktoria Collén, *Kassör*
Karin Friberg, *Avelsansvarig & FB-R kontakt*
Hanna Driscoll, *Informations- och webbansvarig*
Geir Ove Andersen, *Exteriöransvarig*
Christer Harmsund, *Jaktansvarig*

Suppleanter:

Anette Kjellqvist, *Utbildningsansvarig*
Lena Rösio

§ 62 Mötets öppnande

Ordförande Maria Esbjörnsson Lakatos hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat kl. 18.04

§ 63 Val av justerare

Mötet beslutar att utse Viktoria Collén att justera protokollet jämte ordförande.

§ 64 Fastställande av dagordning

Föreligger upprättat förslag till dagordning.

Mötet beslutar att fastställa dagordningen

§ 65 Föregående FRK HS protokoll 2020-04-23

Sekreteraren föredrar huvudstyrelsens protokoll från styrelsemöte 2020-04-23

Mötet beslutar att med godkännande lägga protokollet till handlingarna

§ 66 In- och utgående skrivelser/post

Sekreteraren föredrar förteckningen över in- och utgående skrivelser/post för perioden

2020-04-19 – 2020-05-17. Lyfter post från SKK CS och SSRK till dagens möte gällande riktlinjer och restriktioner p g a Covid-19. **Mötet beslutar** att lägga förteckningen till handlingarna.

§ 67 AU beslut

Inga AU beslut att rapportera till mötet.

§ 68 Beslut per capsulam

Sekreteraren föredrar ärendet.

Beslut per capsulam taget 2020-05-06 angående godkännande av RAS

§ 69 Uppdragslista

Sekreteraren föredrar listan över aktuella uppdrag 2018-11-10 – 2020-04-23. Listan uppdateras.

Mötet beslutar att lägga den uppdaterade uppdragslistan till handlingarna

§ 70 Charmören och Apportören

Sekreteraren föredrar ärendet. Mötet diskuterar innehåll i Charmören nr 2

Mötet tackar för informationen

§ 71 Protokoll och anteckningar från kommittéer och arbetsgrupper

Sekreteraren föredrar ärendet.

Mötet beslutar att godkänna och fastställa:

Avelsrådets protokoll nr 2 2020-05-01

Jaktkommitténs protokoll 2020-05-10

Mötet tackar för

Arbetsgruppen forskning protokoll nr 1 2020-04-29

Arbetsgruppen för uppfödare nr 1 2020-05-20

§ 72 Ordförande – Nya restriktioner från FHM, SKK CS och SSRK.

Ordförande föredrar ärendet. Mötet diskuterar den information som har inkommit från FHM, SKK CS och SSRK. HS följer gällande restriktioner och håller tät kontakt med sektionerna vid förändringar.

Mötet tackar för informationen

§ 73 Ordförande – VP priser Clubshow, FM och FRK 2020

Ordförande föredrar ärendet. Mötet diskuterar hur vi ska hantera VP priser från Club Show och Flatmästerskapet samt FRK:s årliga VP:n som ansöks om vid årets slut.

Mötet beslutar

att Lena Rösiö kontaktar Club Show vinnarna 2019 och ber dem behålla pris/pärm till nästa år

att sekreteraren kontaktar FM vinnarna 2019 och ber dem behålla pris/pärm till nästa år

att vi avvaktar med FRK:s VP:n tills vidare.

§ 74 Ordförande – Övrigt

Ordförande informerade om det ökade intresset för valpar.

Mötet tackar för informationen

§ 75 Sekreterare – Medlemsanalys 2020-05-01

Sekreteraren informerar om medlemsutvecklingen per den sista april. Det ser fortsatt positivt ut, men arbete pågår gällande aktiviteter för medlemsvärvning. En idé kan vara att jämföra medlemsutveckling med övriga rasklubbar. **Mötet tackar** för informationen

§ 76 Sekreterare – Sektionsmöte

Sekreteraren informerar om sektionsmötet som hölls via Teams den 13 maj. Gällande Poängkampen och ny aktivitet för Prova-på-jakt så är det den anordnade sektionen som får poängen, oavsett vart jakten hålls.

Sekreteraren ändrar poängen från 3 till 1 för Prov-på-jakt/medlem. Frågor kring inofficiella utställningar ska rätas ut av exteriöransvarig som tar kontakt med SKK. Viktigt att varje sektion gör en riskanalys inför varje aktivitet. **Mötet tackar** för informationen

§ 77 Sekreterare – Uppdrag efter fullmäktige

Sekreteraren informerar om de stadgeändringar som godkändes på fullmäktige och som ska skickas in till SSRK. Sekreteraren sammanställer skrivelserna och skickar in till SSRK.

Mötet tackar för informationen

§ 78 Sekreterare – Arbetsbeskrivningar

Sekreteraren föredrar ärendet. HS behöver uppdatera sina arbetsbeskrivningar. Webbansvarig tar bort dem från hemsidan och sekreteraren lägger över sektionsbeskrivningarna till Storegate. Uppdateringen läggs till i uppdragslistan för varje verksamhetsansvarig.

Mötet beslutar att var och en uppdaterar sin arbetsbeskrivning

§ 79 Sekreterare – Övrigt

Inget övrigt att rapportera

§ 80 Ekonomi – Utfall april

Kassören föredrar utfall för april 2020. **Mötet tackar** för informationen

§ 81 Ekonomi – Övrigt

Kassören föredrar ärendet. Mötet diskuterar bokföring av porto och hur uppföljning av aktivitet och summa görs tydligt i den ekonomiska redovisningen. **Mötet tackar** för informationen

§ 82 Information – Val av informationskommitté

Informationsansvarig föredrar ärendet. Föreligger ett förslag från informationsansvarig på medlemmar till kommittén. **Mötet beslutar** att godkänna förslaget på en informationskommitté bestående av Hanna Driscoll som sammankallande, Låtta Bergstrand och Lena Rösiö.

§ 83 Information – Övrigt

Inget övrigt att rapportera

§ 84 Webb – Övrigt

Webbansvarig informerar om uppdateringar på hemsida och FB. Informationsansvarig ska vara medlem i samtliga Facebookgrupper för FRK:s kommittéer och arbetsgrupper.

Mötet tackar för informationen

§ 85 Utbildning - Övrigt

Utbildningsansvarige informerar om den kontakt som har tagits med FB-R utbildare i Skåne, men att utbildningen just nu ligger på is.

Mötet tackar för informationen

§ 86 Jakt – Stig Olsson Minne

Jaktansvarig föredrar ärendet från § 192a 2019. HS behöver säkerställa att svenskfödda FRC med utländska ägare eller svenskägda utländska FCR erhåller Stig Olssons minne vid ett Svenskt Jaktchampionat. Föreligger ett förslag om att jaktkommittén tilldelas uppdraget att bevaka och följa upp meriter och rapportera in detta till HS för utdelning av minnestavlan efterföljande år.

Mötet beslutar enligt förslag att medlem i jaktkommittén får i uppdrag att rapportera in meriter till HS.

§ 87 Jakt – Ekonomiskt överskott vid RasM

Jaktansvarig föredrar ärendet från § 390 2018 där frågan om sektionen ska få ta del av ev. överskott för Rasmästerskapet (RasM) i de fall sektionen varit behjälplig med provet. Föreligger ett förslag från jaktansvarig att RasM ska ligga kvar som ett prov inom FRK HS ansvarsområde och då ska både överskott och underskott tillfalla/belasta HS. I realiteten förekommer inte något överskott av ett Rasmästerskap då HS f. n bidrar med 15000 + 5000 till provet.

Mötet beslutar enligt förslag att RasM ligger kvar hos HS som tidigare och att de nya riktlinjerna upprättas av Jaktkommittén

§ 88 Jakt – Justerade uttagskriterier RasM

Jaktansvarig föredrar ärendet. Föreligger ett förslag från jaktansvarig att justera uttagskriterierna till RasM och öppna upp för utländska meriter likställda med ett 1: a pris på KKL A-prov. Detta gör att fler ekipage inom rasen kan kvalificera sig för start på RasM och Elitklass A-prov. Tillägg under punkt 8 i uttagskriterierna enligt nedan.

Mötet beslutar enligt förslag, om ett tillägg i nuvarande uttagskriterier gällande utländsk merit som godkänts och verifierats av SSRK HS för start på A-prov Elit.

§ 89 Jakt – Flatmästerskapet 2021

Jaktansvarig informerar om Flatmästerskapet 2021 som anordnas av FRK Värmland.

Mötet tackar för informationen

§ 90 Jakt – Nytt online betalsystem i SBK Tävlings

Jaktansvarig informerar om det mejl som har kommit FRK tillhanda gällande SBK Tävlings nya betalsystem "Stripe". Jaktansvarig kontaktar SSRK för vidare information om detta nya betalsystem ska gälla för oss.

Mötet tackar för informationen

§ 91 Jakt – Övrigt

Jaktansvarig föredrar ärendet. Mötet diskuterar olika former av jaktkurser som HS kan arbeta fram åt sektionerna och där HS kan gå in med bidrag. Jaktansvarig och utbildningsansvarig arbetar vidare med förslagen. **Mötet tackar** för informationen

§ 92 Exteriör – Val av Exteriörkommittée

Exteriöransvarig föredrar ärendet. Föreligger ett förslag från exteriöransvarig om att ersätta Maria Esbjörnsson-Lakatos med Lena Rösiö i kommittén.

Mötet beslutar att godkänna förslaget om en informationskommitté där Geir Ove Andersen ingår som sammankallande tillsammans med Lotta Strauss och Lena Rösiö.

§ 93 Exteriör – Club Show 2021

Exteriöransvarig informerar om status för Club Show 2021.

Mötet tackar för informationen

§ 94 Exteriör – Digitalisering av Club Show material

Exteriöransvarig informerar om arbetet med att digitalisera material för Club Show och ladda upp det i Storegate. Lena Rösiö har varit behjälplig med arbetet och en mapp i Storegate börjar nu fyllas på med material. Arrangerande sektion ska, på liknande sätt som för Flatmästerskapet, få tillgång till den mapp i Storegate där allt material finns samlat för Club Show.

Mötet tackar för informationen

§ 95 Exteriör – Planerat möte med sektionerna

Exteriöransvarig informerar om ett planerat telefonmöte med sektionerna

Mötet tackar för informationen

§ 96 Exteriör – Övrigt

Inget övrigt att rapportera

§ 97 Avel – Arbetsgrupper

Avelsansvarig informerar om förändring i arbetsgruppen för uppfödare/samarbetsavtal samt skapandet av en ny arbetsgrupp för avel/information.

Arbetsgrupp uppfödare/samarbetsavtal

Anette Dyrén lämnar gruppen och Christina Drottsgård tillträder. Kvar i gruppen är Helena Sandström och Inger Karlsson, med sammankallande Karin Friberg

Arbetsgrupp avel/information

En ny arbetsgrupp som ska arbeta med att se över avelssidorna på frk.nu för att göra det lättare att läsa och navigera. Gruppen består av Hanna Driscoll, Lena Rösiö, Victoria Ekenberg och referensperson Tina Engström. Sammankallande Karin Friberg.

Mötet tackar för informationen

§ 98 Avel – Info avelsråd

Avelsansvarig informerar om arbetet i avelsrådet. Arbetet med HD-index fortgår. Kassören ska se över fondpengarna och meddela avelsansvarig

Mötet tackar för informationen

§ 99 Avel – Forskningsgrupp

Avelsansvarig informerar om arbetet i forskningsgruppen och det studentarbete som vi väntar att få ta del av.

Mötet tackar för informationen

§ 100 Avel – Övrigt

inget övrigt avel

§ 101 FB-R – Ny medlem i FB-R gruppen

FB-R ansvarig meddelar att Lena Östhed är ny medlem i arbetsgruppen.

Mötet tackar för informationen

§ 102 FB-R – Övrigt

FB-R ansvarig informerar om möte i regelrevideringskommittén. Gruppen anser sig färdiga med regelrevideringsarbetet och nästa steg är nu att SSRK går igenom detta vid nästa möte.

Mötet tackar för informationen

§ 103 Övriga frågor

Mötet diskuterar klubbens sparande i fonder och framtida aktiviteter för medlemmarna och hur klubbens pengar ska disponeras. Avelsansvarig tar fram ett förslag på en framtida funktionärs- och medlemsträff till nästa möte. Det har även kommit in ett förslag från Värmland om att ge nya FCR ägare en rabatterad medlemsavgift, vilket HS ställer sig positiva till. HS behöver dock se över formen för detta tillsammans med SKK. Många bra idéer kom upp och som arbetas vidare med till nästa möte.

§ 104 Nästa möte

Sekreteraren lägger ut förslag på möte via Teams under v 26-27 i FB-gruppen.

§ 105 Mötet avslutas

Ordförande tackar för ett bra möte och avslutar kl 21.16

Vid protokollet

Helena Svensson
Sekreterare

Justeras:

Maria Esbjörnsson Lakatos
Ordförande

Viktoria Collén
Justerare